
Referat fra Ekstraordinær generalforsamling i DFMS 

Virtuelt møde d. 19.01.2022 

 

 

1. Velkomst ved formand for DFMS Lene Sperling.  
 

2. Valg af dirigent: Eva Hoseth. 
 

3. Valg af referant: Rie Andreassen. 

 

4. Aflæggelse af regnskab v/ kasserer The Lousen. 
 

Regnskab for 2020 præsenteres og gennemgåes. Særligt for 2020 er, at der ikke har været 

afholdt de planlagte kurser pga. Covid. Dette har betydet et større fald i indtægter end 

oprindelig planlagt. Fra årets start til årets slutning har der været et underskud på 132.000 kr. 

Der har desuden i 2020 været afholdt 10 års Jubilæumsfest til årsmødet. 

Regnskab for 2020 godkendes 

Ved ønske om indsigt i regnskabet for 2020, kan kasserer Mette Holm Ibsen kontaktes. 

 

5. Kommentarer til regnskabet fra revisorer v/ Mette Fabricius og Pia Ertberg. 
 

 Den lave kursusaktivitet i 2020 pga. Covid og dermed manglende indtægter.  

 Øget udgifter ifm. årsmødet pga. jubilæumsfesten 

 Bestyrelsesinternat i 2020. Blev aflyst pga. Covid. Udgiften ifm. aflysning kunne ikke fuldt 

refunderes. Men der er givet en rabat ifm. bestyrelsesinternat i 2021. 

 Revisorpåtegning eller ej. Der skal i bestyrelsen tages stilling til om der skal være 

revisionspåtegning ifm. årsregnskaber fremadrettet.  

 Der har ikke været aktivitet på Sekretær-kontoen. Kontoen blev tidligere brugt ifm. 

tilmelding til kurser. Men nu hvor al tilmelding til kurser er via Nem-Id, har kontoen ikke 

været i brug. Så der besluttes at denne kan lukkes. 

 

6. Fremlæggelse af budget v/ kasserer Thea Lousen. 

 
Budget for 2021 fremlægges. Saldo på kontoen primo 2021: 428.000 kr. Der er et sandsynligt 

underskud på ca 100.000 kr i 2021, da der vil være en reduceret indtægt ifm. kurser 

 



 

Budget for 2021 godkendes. 

 

Diskussion ifm. budgetfremlæggelsen: 

 Planlægning af internatkurser. Hvis et booket og planlagt internat aflyses pga Covid, er det 

ikke muligt at få pengene refunderet. Om vi fremadrettet skal planlægge internatkurser 

diskuteres til det planlagte bestyrelsesinternat i marts 2022. 

  

7. Fastsættelse af kontingent. 
Der besluttes at kontingent fastholdes. 

250 kr for Sonografer 

500  for læger 

 

8. Valg af medlem til bestyrelsen i Region Syd. 
Alle sonografer i Region Syd er blevet informeret om og har haft muligheden for at stille op til 

bestyrelsen. Sonograf Rie Andreassen er valgt som medlem af bestyrelsen i Region syd.  

 

 

9. EVT. 
 Olav B. Petersen informerer om at Helle Zingenberg er nyt medlem af Føtodatabasens 

styregruppe. Hun afløser Karl. Alle landets regioner er repræsenteret i styregruppen. 

 

 Den ordinære generalforsamling planlægges til d. 9 juni fra kl 16.15-18.00. 

Generalforsamlingen vil være i forlængelse af et planlagt 1 dags kursus på Rigshospitalet. 

Der diskuteres om der skal arrangeres middag efter generalforsamlingen. Dette vil blive 

besluttet i forretningsudvalget. 

Forretningsudvalget vil desuden tage stilling til om generalforsamlingen fremadrettet kan 

planlægges ifm Føto-Sandbjerg.  

 

 Føto-Sandbjerg 2022 er udsat fra januar til september måned pga Covid. Der har tidligere 

været diskuteret om Føto-Sandbjerg kan planlægges i foråret. Det har ikke været muligt at 

finde dato og sted i foråret til afholdelse af Føto-Sandbjerg 2022 med så kort varsel.  

 

 

 

 


